
Zápisnica  
zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Toryskách konaného dňa 11.12.2024  so 

začiatkom o 17.00 hod.  

 

Prítomní:  viď prezenčná listina 

 

Program: 

 

  1. Otvorenie. 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

  3. Schválenie programu zasadnutia. 

  4. Správa o plnení prijatých uznesení. 

  5. Návrh VZN č. 4/2024 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady     

a drobné stavebné odpady 

  6. Návrh VZN č. 5/2024 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Torysky. 

  7. Stanovisko HK k návrhu rozpočtu obce Torysky na rok 2025 a návrhu viacročného                

rozpočtu na roky 2026-2027. 

  8. Návrh rozpočtu obce na roky 2025-2027. 

  9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2025. 

10. Príkaz na vykonanie inventarizácie. 

11. Rôzne 

12. Záver.   

 

1. Otvorenie  

Starostka obce Mária Kacejová  privítala  prítomných  a otvorila 14. zasadnutie  obecného 

zastupiteľstva v Toryskách.   

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Za zapisovateľa zápisnice zo zasadnutia OZ určila starostka obce Mgr. Ivanu Tomaščákovú, za 

overovateľov zápisnice boli navrhnutí Marta Zavacká a Ondrej Babej, čo poslanci OZ schválili 

jednomyseľne.     
 

Číslo uznesenia: 110/2024 

OZ v Toryskách s ch v a ľ u j e 

Overovateľov zápisnice : Martu Zavackú a Ondreja Babeja 

Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov:                            

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Pavol Grič 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

3. Schválenie programu zasadnutia 

Poslanci OZ navrhovaný a zverejnený program schválili jednomyseľne. 

 

 



 
Číslo uznesenia: 111/2024 

OZ v Toryskách s ch v a ľ u j e 

navrhovaný program zasadnutia OZ – zverejnený. 

Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov:                            

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Pavol Grič 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

4. Správa o plnení prijatých uznesení  

Starostka obce Mária Kacejová predniesla správu o plnení prijatých uznesení z posledného 

zasadnutia OZ. Poslanci správu zobrali na vedomie.  

 
Číslo uznesenia: 112/2024 

 OZ v Toryskách b e r i e  n a  v e d o m i e    

 plnenie uznesení z 12. a 13. zasadnutia OZ v Toryskách zo dňa 18.9.2024 a 5.11.2024 

Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Pavol Grič 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

                               

5. Návrh VZN č. 4/2024 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady     

a drobné stavebné odpady 

 

Poslanci OZ rokovali o návrhu VZN č.4/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Tento návrh obsahuje zníženie ročnej sadzby 

dane za  lesné pozemky, na ktorých sú hospodárske lesy z 1,20 % na 0,70 % a na návrh poslanca 

Štefana Šariškého, zvýšenie ročnej sadzby dane za 1 psa zo 7,- € na 8,- €. Návrh VZN č. 4/2024 

mení spôsob vyrúbenia poplatku za komunálne odpady z poplatku za osobu na kombináciu 

poplatku za nehnuteľnosť a množstevného poplatku zavedením žetónového systému. Poslanci 

OZ vyjadrili obavy z toho, že poplatníci, aby sa vyhli poplatku za skutočne vyprodukovaný 

odpad budú komunálny odpad nosiť k potoku a do prírody, čím vzniknú čierne skládky. 

Nakoniec žetónový systém uznali ako najspravodlivejší, ktorý spoplatňuje občanovi toľko 

odpadu, koľko vyprodukuje.  

   Na podporu väčšieho separovania poslanci odporučili navýšiť počet zberných nádob na sklo 

a rozdať vrecia na sklo. 

  
Číslo uznesenia: 113/2024 

 OZ v Toryskách s ch v a ľ u j e  

VZN č. 4/2024 o miestnych daniach a o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady zverejnené, so zmenou dane za psa, článku 10, bodu 5, kde sa mení ročná sadzba 

dane na 8,00 € za 1 psa. 



Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Pavol Grič 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

6. Návrh VZN č. 5/2024 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Torysky. 

 

Na návrh starostky obce poslanci OZ schvaľovali VZN č. 5/2024, ktoré doposiaľ obec nemala 

a toto VZN patrí medzi povinné, ktoré obec musí mať na základe zákona č. 79/2015 Z. z. 

o odpadoch. Poslanci návrh VZN č. 5/2024 schválili. 

 
Číslo uznesenia: 114/2024 

OZ v Toryskách s ch v a ľ u j e 

VZN č. 5/2024 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na 

území obce Torysky zverejnené. 

Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov:                            

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, , Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Pavol Grič 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

7. Stanovisko HK k návrhu rozpočtu obce Torysky na rok 2024 a návrhu viacročného                

rozpočtu na roky 2025-2026. 

 

Kontrolór obce, Mgr. Jozef Jendrichovský predniesol stanovisko k návrhu rozpočtu pre roky 

2025-2027. Poslanci OZ zobrali toto stanovisko na vedomie. 

 
Číslo uznesenia: 115/2024 

OZ V Toryskách b e r i e  n a  v e d o m i e 

stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2025-2027. 

Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov:                            

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Pavol Grič 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

8. Návrh rozpočtu obce na roky 2025-2027. 

 

Ekonómka obce predniesla návrh rozpočtu pre roky 2025-2027, zohľadňujúci zmenu 

financovania  materských škôl a zmenu  poplatkov za komunálne odpady. Poslanci rozpočet 

obce Torysky na roky 2025-2027 schválili.  



 

Číslo uznesenia: 116/2024 

OZ v Toryskách S c h v a ľ u j e 

Rozpočet obce Torysky na roky 2025-2027 zverejnený. 

Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov:                            

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Pavol Grič 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2024. 

 Hlavný kontrolór obce, Jozef Jendrichovský predniesol návrh plánu svojej kontrolnej činnosti 

na I. polrok 2025. Poslanci tento plán jednomyseľne schválili. 

 

Číslo uznesenia: 117/2024 

OZ v Toryskách s c h v a ľ u j e 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce pre I. polrok roku 2025. 
 

Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Pavol Grič 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

10. Príkaz na vykonanie inventarizácie.  

Starostka obce predniesla voľbu inventarizačnej komisie a príkaz na vykonanie inventarizácie, 

jej vykonanie do 15.1.2025, čo poslanci OZ zobrali na vedomie.  

 

Číslo uznesenia: 118/2024 

 OZ v Toryskách b e r i e  n a  v e d o m i e    

a) voľbu členov Inventarizačnej komisie: Martu Zavackú, Ondreja Babeja a Štefana 

Šariškého 

b) príkaz na vykonanie inventarizácie za rok 2024 do 15.01.2025 
Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, , Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Pavol Grič 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

 



11. Rôzne 

V rôznom ekonómka obce predniesla zmenu rozpočtu č. 7 a zmenu rozpočtu č. 8 

rozpočtovým opatrením č. 4.  
 

Číslo uznesenia: 119/2024 

OZ V Toryskách  b e r i e na vedomie   

zmenu rozpočtu č. 7 

Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov:                            

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Pavol Grič 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

 
 

Číslo uznesenia: 120/2024 

OZ V Toryskách  s ch v a ľ u j e   

zmenu rozpočtu č. 8 rozpočtovým opatrením č. 4/2024 

Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov:                            

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Pavol Grič 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

 

 

Starostka obce obce poďakovala Kristiánovi Gildeinovi za zabezpečenie vianočného stromčeka 

a informovala o  

• schválení úveru na techniku na údržbu priestranstiev obce vo výške 10.000,- eur, zatiaľ 

telefonicky 

• Zmluve o poskytnutí NFP k projektu Zvýšenie vodozádržnej schopnosti plôch obce  

Torysky 

• Projekt zvýšenia energetickej účinnosti – reálna nádej na schválenie – čoskoro, boli 

navýšené prostriedky, budeme potrebovať na externý manažment 16.200,- eur, ostatné 

výdavky sú oprávnené – schválili sme zámer zapojiť sa do výzvy, č. uzn, 42/2023 

z 26.06.2023. Žiadosť na sumu 841.457,95 eur.  

• Zámena pozemku Marta Gajová -Obec – vyhotovený GP, bude vyvesený zámer zámeny 

• Zmluva Slovak telekom – návrh zmluvy  – 562,- €/ rok ( miestnosť, parabola na streche) 

od roku 2021 doplatok približne – 4200,- eur 

• Poslanci OZ rokovali o pláne zasadnutí v roku 2025, dohodli sa na 4 termínoch. 

  

 

 



Číslo uznesenia: 121/2024 

OZ v Toryskách S c h v a ľ u j e 

Plán zasadnutí OZ v roku 2025 v termínoch 19.2.2025, 18.6.2025, 17.9.2025, 10.12.2025 

 

Prezentácia poslancov: 3 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: Marta Zavacká, Ondrej Babej, Štefan Šarišský 3 

Proti uzneseniu hlasovali:   

Zdržali sa hlasovania:   

Neprítomní Vladimír Turek, Štefan Šarišský 2 

UZNESENIE  BOLO  SCHVÁLENÉ 

 

Poslanec OZ, Ondrej Babej sa zaujímal o to, v akom štádiu je riešenie obecných pozemkov 

užívaných majiteľmi bytov v bytovom dome so s. č. 79. Starostka obce informovala, že 

obdržala len 1 žiadosť na prenájom pozemku o veľkosti 5x5 m. 

Kontrolór obce doporučil poslať písomne majiteľom bytov výzvu na nahlásenie záujmu 

o dlhodobé využívanie pozemkov vo vlastníctve obce do 31.01.2025. 

 

12. Záver 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na 14. riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapisovateľ:     Mgr. Ivana Tomaščáková             .....................................                                  

 

Overovatelia:  Marta Zavacká                               .................................... 

 

                         Ondrej Babej                                 .................................... 

           

                                                                                                      

                                                                                                                                                            

                                                                                                        Ing. Mária Kacejová 

             starostka obce  


